

razie pełnienia czynności służbowych poza zwykłym miejscem służbowym oraz w razie przeniesienia na inne miejsce służbowe (Dz. U. R. P. Nr. 35, poz. 320), zmienionego rozporządzeniami Rady Ministrów z dnia 23 maja 1935 r. (Dz. U. R. P. Nr. 39, poz. 272) oraz z dnia 2 lipca 1936 r. (Dz. U. R. P. Nr. 54, poz. 393) zarządzam co następuje:

§ 1.

Przy podróżach służbowych, delegacjach (odkomenderowaniach) i przeniesieniach poza granicami Państwa przysługują diety ustalone w § 2 osobom, wymienionym w ust. (1) § 4 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 28 marca 1934 r. o należnościach w razie pełnienia czynności służbowych poza zwykłym miejscem służbowym oraz w razie przeniesienia na inne miejsce służbowe (Dz. U. R. P. Nr. 35, poz. 320), zmienionego rozporządzeniami Rady Ministrów z dnia 23 maja 1935 r. (Dz. U. R. P. Nr. 39, poz. 272) oraz z dnia 2 lipca 1936 r. (Dz. U. R. P. Nr. 54, poz. 393) według następujących kategorii:

361.

ZARZĄDZENIE MINISTRA SKARBU

z dnia 30 lipca 1936 r.

w sprawie wysokości diet przy podróżach służbowych, delegacjach (odkomenderowaniach) i przeniesieniach poza granicami Państwa.

Na podstawie § 32 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 28 marca 1934 r. o należnościach w

I. A. kategoria: Generalny Inspektor Sił Zbrojnych, Prezes Rady Ministrów, Marszałek.

I. B. „ Minister, Prezes Najwyższej Izby Kontroli, Pierwszy Prezes Sądu Najwyższego, Pierwszy Prezes Najwyższego Trybunału Administracyjnego.

II kategoria:

funkcjonariusze państwowi w II — III grupie uposażenia
oficerowie w stopniu:
generała broni, admirała,
generała dywizji, wiceadmirała,
Pierwszy Prokurator Sądu Najwyższego.

III kategoria:

funkcjonariusze państwowi w IV grupie uposażenia
oficerowie w stopniu:
generała brygady, kontradmirała,
sędziowie i prokuratorzy w I — II „ „
oficerowie Policji Państwowej i Straży Granicznej w I „ „

IV kategoria:

funkcjonariusze państwowi w V grupie uposażenia
oficerowie w stopniu:
pułkownika, komandora,
sędziowie i prokuratorzy w III „ „
oficerowie Policji Państwowej i Straży Granicznej w II „ „

V kategoria:

funkcjonariusze państwowi w IV grupie uposażenia
oficerowie w stopniu:
podpułkownika, komandora - porucznika, majora,
komandora - podporucznika,
sędziowie i prokuratorzy w IV „ „
oficerowie Policji Państwowej i Straży Granicznej w III — IV „ „

VI kategoria:

funkcjonariusze państwowi w VII — VIII grupie uposażenia
oficerowie w stopniu:
kapitana,
porucznika,
podporucznika,
chorążych (równorzędnych),
oficerowie Policji Państwowej i Straży Granicznej w V — VII „ „

VII kategoria:

funkcjonariusze państwowi w IX — XI grupie uposażenia
podoficerowie zawodowi w stopniu:
st. sierżanta (równorzędnego)
st. bosmana, sierżanta (równorzędnego), bosmana, plutonowego (równorzędnego), bosmanmata,
szerczowi Policji Państwowej i Straży Granicznej w VIII — X „ „

VIII kategoria:

funkcjonariusze państwowi w XII grupie uposażenia
podoficerowie i szeregowcy
zawodowi w stopniu:
kaprala (równorzędnego),
mata, starszego marynarza
zawodowego, podoficerowie
i szeregowcy pełniący obo-
wiązkową służbę czynną,
nadterminowi oraz podcho-
rążowie,
szeregowi Policji Państwo-
wej i Straży Granicznej w XI „ „

§ 2.

(1) Dla ustalonych w § 1 kategorii osób diety wynoszą dziennie:

1) dla kategorii I. A. bez względu na państwo zagraniczne 430 zł,

dla kategorii I. B. bez względu na państwo zagraniczne 400 zł,

2) a) w krajach pozaeuropejskich, niewymienio-
nych w punktach następujących:

dla kategorii II	120 zł
„ „ III	100 „
„ „ IV	80 „
„ „ V	70 „
„ „ VI	60 „
„ „ VII	45 „
„ „ VIII	30 „

b) w państwach Północnej, Środkowej i Po-
łudniowej Ameryki, w Japonii, we wszystkich do-
minacjach, koloniach i mandatach brytyjskich, w kol-
oniach innych państw europejskich w Ameryce
i Afryce gdziekolwiek niewymienionych:

dla kategorii II	90 zł
„ „ III	80 „
„ „ IV	70 „
„ „ V	60 „
„ „ VI	50 „
„ „ VII	35 „
„ „ VIII	25 „

c) we Francji (łącznie z Algierem, Marokkiem
i Tunisiem), w Holandii, Niemczech, Szwajcarii,
Wielkiej Brytanii i Irlandii:

dla kategorii II	70 zł
„ „ III	65 „
„ „ IV	60 „
„ „ V	50 „
„ „ VI	40 „
„ „ VII	30 „
„ „ VIII	20 „

d) w pozostałych krajach europejskich, w
Egipcie, Turcji i w azjatyckich posiadłościach
Z. S. R. R.:

dla kategorii II	60 zł
„ „ III	50 „
„ „ IV	40 „
„ „ V	35 „
„ „ VI	30 „
„ „ VII	25 „
„ „ VIII	15 „

(2) Diety płatne są według uznania przełożo-
nej władzy albo w złotych, albo w innej walucie
według przeciętnego ostatniego notowania danej
waluty w cedule urzędowej Giełdy Pieniężnej w
Warszawie przed rozpoczęciem podróży.

(3) W wypadku, gdy dana waluta nie jest no-
towana w cedule urzędowej Giełdy Pieniężnej w
Warszawie, przeliczenie nastąpić powinno wed-
ług kursu tej waluty, ustalonego i ogłoszonego
przez Bank Polski w dziale urzędowym „Monito-
ra Polskiego”.

(4) Jeżeli banknoty zagraniczne nie mają w
danym dniu notowania giełdowego ani kursu ogło-
szonego przez Bank Polski, przeliczenie nastąpić
powinno według kursu odnośnej dewizy zanoto-
wanego w cedule giełdowej.

(5) Przy podróżach dłuższej trwających oraz de-
legacjach (odkomenderowaniach), przy których
wypłata diet ma miejsce miesięcznie, obliczanie
diet następuje według kursu z ostatniego dnia
miesiąca poprzedzającego wypłatę.

(6) Przeliczenie diet za podróże służbowe,
odbywane przez funkcjonariuszów służby dyploma-
tycznej i konsularnej w obrębie okręgów kom-
petencyjnych, następuje według kursu wymiany
dektacji budżetowej za dany miesiąc na walutę
miejscową.

(7) Gdy podróż służbowa ma charakter repre-
zentacyjny, ustala się diety w wysokości:

dla kategorii II	215 zł dziennie
„ „ III	170 „ „
„ „ IV	130 „ „

(8) O tem, czy podróż służbowa ma charakter
reprezentacyjny, decyduje Minister Spraw Zagra-
nicznych.

(9) Przy podróżach służbowych na sesję Ligi
Narodów oraz inne konferencje międzynarodowe
do Genewy diety, określone w ust. (1) pkt. 2 lit. c),
mogą być za zgodą Ministra Spraw Zagranicznych
podwyższone o 50%, z wyjątkiem diet dla perso-
nelu pomocniczego (urzędników rachunkowych,
kancelaryjnych, stenotypistek, niższych funkcyj-
nariuszów i t. p.), który otrzymuje diety zwykłe.

(10) Przy podróżach służbowych na konferen-
cje międzynarodowe do innych miejscowości mo-

rowaniach) i przeniesieniach poza granicami Pań-
stwa (Monitor Polski z dnia 17 lipca 1934 r.
Nr. 161, poz. 211).

Minister Skarbu:

(—) E. Kwiatkowski.

że być przyznany procentowy dodatek do diet obo-
wiązujących dla danego kraju w wysokości nieprze-
kraczającej 40% tych diet. Wysokość dodatku
określi w każdym poszczególnym przypadku, sto-
sownie do zachodzącej potrzeby, Minister Skarbu
w porozumieniu z Ministrem Spraw Zagranicznych
na wniosek właściwego Ministra. Osoby, udające
się z polecenia Ministra Skarbu w podróż służbo-
wą, mającą na celu przeprowadzenie rokowań fi-
nansowych, mogą otrzymać procentowy dodatek
do diet, o którego przyznaniu i wysokości decy-
duje Minister Skarbu.

(11) Przy podróżach służbowych, odbywa-
nych przez funkcjonariuszów służby konsularnej
w obrębie okręgu konsularnego, diety, określone
w ustępie (1), a przypadające danemu funkcyj-
nariuszowi stosownie do postanowień § 6 ust. (1)
rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 28 marca
1934 r. (Dz. U. R. P. Nr. 35, poz. 320) w brzmieniu
ustalonym rozporządzeniem Rady Ministrów z
dnia 2 lipca 1936 r. (Dz. U. R. P. Nr. 54, poz. 393),
zmniejsza się o 50%, jeżeli podróż służbowa odby-
ła się w ciągu jednego i tego samego dnia i nie by-
ła połączona z noclegiem. W przeciwnym razie
należą się diety normalne.

§ 3.

(1) Postanowienia ust. (3) § 4 rozporządzenia
Rady Ministrów z dnia 28 marca 1934 r. o nale-
żnościach w razie pełnienia czynności służbowych
poza zwykłym miejscem służbowym oraz w razie
przeniesienia na inne miejsce służbowe (Dz. U. R.
P. Nr. 35, poz. 320), zmienionego rozporządzeniami
Rady Ministrów z dnia 23 maja 1935 r. (Dz. U. R.
P. Nr. 39, poz. 272) i z dnia 2 lipca 1936 r. (Dz. U.
R. P. Nr. 54, poz. 393) mają odpowiednie zastoso-
wanie.

(2) Przy podróżach, odbywanych w charakte-
rze kuriera dyplomatycznego, przysługują diety,
ustalone w § 2 dla VI kategorii.

(3) W razie wykorzystania jazdy kurierskiej
w celu odbycia podróży służbowej przysługują die-
ty, przywiązane do posiadanej grupy uposażenia
lub stopnia służbowego.

§ 4.

Zarządzenie niniejsze wchodzi w życie z
dniem ogłoszenia. Jednocześnie traci moc obo-
wiązująca rozporządzenie Ministra Skarbu z dnia
5 czerwca 1934 r. w sprawie wysokości diet przy
podróżach służbowych, delegacjach (odkomende-